

**ISO 27001 Certificate was awarded to DMX Technologies (Hong Kong) Limited (In February, 2009)**

DMX Technologies (Hong Kong) Limited has successfully been conferred on the ISO 27001:2005 certificate from the Accredited Certification Limited (ACI) in February, 2009.

DMX Technologies (Hong Kong) Limited is an information technology provider, and therefore information security is essential to DMX and the clients. Its services provided are ranged from networking and security turn-key solutions. In addition, it provides different IT solutions to companies. Implementing ISO 27001 Information Security Management system can be beneficial to itself and their clients.

ISO 27001:2005 standard for Information Security Management System (ISMS) is the most widely recognized security standard in the world. It is a systematic approach to manage confidential information of both company itself and clients, so that other companies can entrust information to third parties

Possessing the system, necessary knowledge and proven techniques to implement the international ISMS in the organization is definitely an asset for your company. Furthermore, ISO 27001 can get trust and enhance confidence from all customers and business partners.

Management of the company mentioned there is an increasing awareness of security issue among employee of the company and their brand image is enhanced after implementation of ISO 27001. The management sincerely thanks to the ACI audit team for their professional services provided during the certification process.



## ISO 27001 證書頒發予宏天科技 (香港) 有限公司 (2009 年 2 月)

宏天科技 (香港) 有限公司已成功於 2009 年 2 月取得國際認可認證有限公司頒發的 ISO 27001:2005 證書。

宏天科技 (香港) 有限公司作為一間提供資訊科技的公司，信息安全對公司及客戶均非常重要。宏天科技 (香港) 有限公司為不同的公司、企業提供資訊科技的解決方案，因此實施 ISO 27001 資訊安全管理體系，對公司有極大的利益。

ISO 27001 資訊安全管理體系是目前國際上最為廣泛運用的信息安全管理體系標準。它是一個針對交付及管理資訊科技服務的整合架構，能為企業提供穩定、高可用性而安全的方法去管理企業機密的資料以確保其安全。

實施 ISO 27001 的標準，能有效地提高管理的成果和不斷提高自身的信息安全管理水平，降低信息安全對持續發展造成的風險，確保業務目標的完成。而且，能取得客戶、商業伙伴的信任和滿意。

宏天科技 (香港) 有限公司的管理層表示，實施 ISO 27001 後，員工對於維持信息安全的更加積極。而企業資訊安全及品質的保證，令公司與客戶及商業伙伴之間增加了信任。此外，管理層非常感謝 ACI 審核小組在認證過程中為他們提供的專業服務。

